


# Mörrumsån




**Flugfiske på lax och öring i Mörrumsån.**  
**Fly-fishing for salmon and salmon trout in Mörrumsån river.**  
**Fliegen-Angeln von Lachs und Forelle im Mörrumsfluss.**

© MÖRRUMS KRONOLAXFISKE

**Mörrumsån** avvattnar sjön Åsnen och flyter fram i en sprickdal med upp till 60 m branta slänter. Ån är viktig för Östersjöns totala bestånd av vildlax och havsöring. Laxen kan vandra naturligt 20 km upp till kraftverken vid Hemsjö. Längs Mörrumsån går en 30 km lång vandringsled (Laxaleden) upp till Hovmansbygd och Banvallsleden ansluter vid Svängsta.

 **Mörrumsån** drains lake Åsnen, and flows through a rift-valley with steep banks up to 60m high. The river is very important for the population of wild salmon and sea trout in the Baltic Sea. The salmon can migrate naturally 20 km upstream to the power

station at Hemsjö. A 30 km long rambling trail (Laxaleden) runs alongside the Mörrumsån river up to Hovmansbygd, and the Embankment Cycle Way joins at Svängsta.

 **Mörrumsån** (der Mörrumsfluss) läuft vom See Åsnen aus u. fließt in einem "Ristal" mit bis zu 60 m hohen steilen Ufern. Der Fluss ist wichtig für den Bestand von Wildlachs u. Meeresforelle in der Ostsee. Der Lach kann natürlicherweise bei Hemsjö 20 km zu den Kraftwerken wandern. Am Mörrumsfluss entlang verläuft ein 30 km langer Wanderweg (Laxaleden) hinauf zur Hovmansgegeng, u. bei Svängsta schliesst sich der Bahndammsweg an.